

Title (en)  
Freezing apparatus

Title (de)  
Gefriergerät

Title (fr)  
Appareil de congélation

Publication  
**EP 0709631 A2 19960501 (DE)**

Application  
**EP 95112176 A 19950802**

Priority  
DE 4438103 A 19941025

Abstract (en)

The freezer (10) has a heat-insulating housing (12), enclosing at least one freezer space (13) which is cooled by an evaporator and de-frosted as required. The water resulting from de-frosting is collected at the base (15) of the freezer space and led to a discharge pipe (17) extending through the base of the heat-insulating housing, with a discharge line (22) at its bottom end. The discharge line is coupled to the bottom end of the discharge pipe via an inner element projecting from the base of the discharge line at its inner end to fit within the end of the discharge pipe, for providing the flow coupling between them.

Abstract (de)

Bei einem Gefriergerät (10) mit einem wärmeisolierenden Gehäuse (12), innerhalb welchem wenigstens ein Gefrierraum (13) angeordnet ist, der von einem Verdampfer gekühlt ist, welcher bei Bedarf abtaubar ist, wobei das beim Abtauen anfallende Schmelzwasser sich an der gefrierraumseitigen Oberfläche des Gefrierraumbodens (15) sammelt und dort einem die Wärmeisolation des Bodens (15) durchdringenden Ablaufrohr (17) zugeführt ist, dessen freies, auslaufseitiges Ende mit einer Ablaufleitung (22) verbunden ist, ist die Verbindung zwischen dem Ablaufrohr (17) und der Ablaufleitung (22) durch an dieser angeordnete Haltemittel (26) erzeugt, welche am durchströmmbaren Querschnitt (18) des Ablaufrohrs (17) angreifen und welche im wesentlichen innerhalb der Wandungen (23) der Ablaufleitung (22) angeordnet sind. <IMAGE>

IPC 1-7  
**F25D 21/14**

IPC 8 full level  
**F25D 21/14** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**F25D 21/14** (2013.01); **F25D 2321/146** (2013.01)

Citation (applicant)  
• DE 7703184 U1  
• DE 8436339 U1 19860410

Cited by  
CN103363763A; GB2356036A; WO03021169A1

Designated contracting state (EPC)  
DE ES FR GB GR IT PT SE

DOCDB simple family (publication)  
**EP 0709631 A2 19960501; EP 0709631 A3 19960814; EP 0709631 B1 19990616**; BR 9504522 A 19970527; CN 1128342 A 19960807;  
DE 4438103 A1 19960502; DE 59506221 D1 19990722; ES 2136228 T3 19991116; GR 3030985 T3 19991231; SI 0709631 T1 19991031;  
TR 199501252 A2 19960621

DOCDB simple family (application)  
**EP 95112176 A 19950802**; BR 9504522 A 19951024; CN 95118419 A 19951025; DE 4438103 A 19941025; DE 59506221 T 19950802;  
ES 95112176 T 19950802; GR 990402063 T 19990818; SI 9530257 T 19950802; TR 9501252 A 19951012